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Nieuwsbrief 5 - maart 2025  
 
Dit is de vijfde nieuwsbrief van Plaatselijk Belang Balk Vooruit.                      
 
Je kunt hieronder een korte samenvatting lezen van de onderwerpen die de laatste tijd aan de 
orde zijn gekomen bij Plaatselijk Belang Balk Vooruit. 
 
Heb je na het lezen nog ideeën gekregen die je wilt delen of heb je een vraag? Mail ons dan via 
info@balkvooruit.nl. 
  
  

   

 

  

   

 

 

 

 

Contact 
 
We vinden het erg belangrijk om met onze leden in contact te 
zijn zodat jullie een goed beeld hebben waar Plaatselijk 
Belang Balk Vooruit zich mee bezighoudt. 
 
Weet je dat wij ook een website hebben? Je vindt deze op het 
adres www.balkvooruit.nl. 
 

Op het prikbord vind je informatie over actuele zaken. Wil je zelf ook een bericht laten 
plaatsen? Stuur dan een mail naar info@balkvooruit.nl 
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Status van ontwikkelingen rondom een voorziening voor sport, cultuur en sociaal 
maatschappelijke activiteiten in Balk 
 
Onderzoek naar een multifunctioneel Centrum (MFC) in Balk 
Een werkgroep met vertegenwoordigers van diverse partijen, waaronder sport-, sociaal-
maatschappelijke en culturele verenigingen, Plaatselijk Belang en de gemeente DFM, heeft de 
afgelopen jaren in opdracht van de gemeenteraad onderzocht of en hoe een multifunctioneel 
centrum (MFC) op de plek van de bestaande sporthal gerealiseerd kon worden. 
Vanuit de werkgroep is uiteindelijk een voorstel gedaan aan het college van burgemeester en 
wethouders om een groot MFC te realiseren op de locatie waar nu de sporthal en de gymzaal 
staan. Hierbij zou de gymzaal worden afgebroken en zou de huidige sporthal De Trime grondig 
verbouwd en uitgebreid worden. 
 
Achtergrond van het MFC-plan 
Door goed te luisteren naar de wensen en behoeften van de verschillende gebruikers  en 
andere belanghebbenden zijn een aantal mogelijke modellen uitgewerkt. Hierbij was het van 
groot belang dat sociaal-maatschappelijke activiteiten, cultuur- en sportactiviteiten 
ongestoord en gescheiden van elkaar zouden kunnen plaatsvinden in één gebouw. Het voorstel 
voor de nieuw te bouwen XL-variant zou hierin voorzien. 
 
Besluit van de gemeente 

Op 19 juni 2024 heeft de bijna voltallige gemeenteraad besloten om niet in te stemmen met het 
voorstel van het college voor een kleinere variant van het MFC. Dit voorstel week af van het 
advies van de werkgroep, die juist de XL-variant had aanbevolen. 

Tijdens het Petear, dat een week voor de raadvergadering werd gehouden, is er door veel 
verenigingen en andere belanghebbenden ingesproken waarbij duidelijk werd dat er brede 
steun was voor de grootste variant van het MFC. Op basis hiervan heeft de gemeenteraad 
besloten dat, onder voorbehoud van financiering, het MFC in de meest uitgebreide vorm 
gerealiseerd moet worden op een nog te bepalen locatie in Balk. 

Locatieonderzoek en vervolgstappen 

Dat de gemeenteraad concrete stappen wil zetten, blijkt uit de vaststelling van de Begroting 
2025, waarbij ook het investeringsbedrag is gereserveerd. Daarnaast heeft de raad de 
verantwoordelijke wethouder opdracht gegeven om een locatieonderzoek uit te voeren voor 
een nieuw te bouwen voorziening op 4500m2. 

Volgens de wethouder die wij onlangs spraken ligt het lopende locatieonderzoek op schema. 
De gemeenteraad neemt naar verwachting in juni of juli 2025 een besluit over een locatie. 



Plaatselijk Belang vindt het belangrijk dat in het onderzoek wordt meegenomen dat de locatie 
goed bereikbaar is voor alle doelgroepen. Dit hebben wij bij de wethouder aangekaart. Ook 
hebben wij benadrukt dat de beslissing over de locatie niet later zou moeten plaatsvinden dan 
de onder voorbehoud toegezegde beslissingsmaand juli 2025.  Voor de inwoners van Balk 
vinden wij het van belang dat er binnen afzienbare tijd een toekomstbestendige en betaalbare 
voorziening  wordt gerealiseerd. 

Alternatief voorstel 

Recent hebben drie initiatiefnemers een alternatief plan gepresenteerd voor de uitbreiding van 
de bestaande sporthal en de verbouwing van ’t Haske tot een cultureel centrum. De 
initiatiefnemers vinden dat sport- en cultuuractiviteiten in het dorpscentrum thuishoren. Om 
hiervoor draagvlak te creëren, hebben zij gesprekken gevoerd met ambtenaren, raadsleden, 
Plaatselijk Belang, gebruikers, verenigingen en omwonenden. 

Positie van Plaatselijk Belang 

Plaatselijk Belang waardeert het initiatief voor een alternatief plan, maar wacht eerst het 
lopende locatieonderzoek af. Het heeft jaren gekost om tot een besluit met een goede 
oplossing voor de verschillende partijen te komen en er lijkt nu eindelijk zicht op een duurzame 
oplossing. 

Een alternatief dat afwijkt van de keuze gemeenteraad zou het proces kunnen vertragen en zou 
mogelijk een snelle oplossing voor sportverenigingen en Treemter-gebruikers kunnen 
belemmeren. Overigens is een soortgelijk plan eerder onderzocht, maar het college koos toen 
voor een MFC vanwege onzekerheid over de exploitatie van een zelfstandige voorziening in 
Balk. 

Dat er voor alle varianten voor- en nadelen te bedenken zijn is volkomen logisch bij een grote 
beslissing voor een dorpsgemeenschap. Wat we de afgelopen tijd hebben gezien en gehoord is 
dat er vaak zonder kennis van de achterliggende informatie wordt gesproken en geschreven; 
niet alleen over de situatie zelf, maar ook over de rol van Plaatselijk Belang hierin. We willen 
nadrukkelijk benadrukken dat het initiatief voor een MFC XL op een nader te bepalen locatie 
niet afkomstig is van Balk Vooruit, maar voortkomt uit een besluit van de gemeenteraad. 

Conclusie 

We hopen met dit schrijven de stand van zaken duidelijk te hebben toegelicht. 

Plaatselijk Belang wacht het locatieonderzoek af en zal zich uitspreken als het proces 
vertraging oploopt of als de voorgestelde locaties problematisch blijken. 

Wilt u reageren naar aanleiding van deze informatie? Stuur dan een e-mail naar 
info@balkvooruit.nl of laat een telefoonnummer achter met een terugbelverzoek. 

  

 
 
 
 
 



 

 
  

   

 

  

   

 

 

 

 

80 jaar vrijheid 
 
Op 16 april wordt herdacht en gevierd dat Balk 80 jaar 
geleden is bevrijd. 
Vanaf 18.45 uur beginnen de festiviteiten, bij het 
Raadhuisplein. 
  
  

 
Programma 
18:45 uur    Concordia speelt muziek 
19:00 uur    Start programma, 2 sprekers 
19:30 uur    Lopend naar een locatie, bekijken film en materiaal basisschool 
20:00 uur    Terug op het Raadhuisplein, koffie en thee, wittebrood en chocola, 
                   dansen Hokey Pokey en muziek 
  
  
Iedereen is welkom, vanaf 18.45 uur op het Raadhuisplein 

   

 
 

 

  

   

 

 

 

Betaling lidmaatschap Balk Vooruit 
 
Er is de afgelopen tijd veel werk verzet om zoveel 
mogelijk  toestemmingen van de leden te verzamelen om de 
betaling  van de jaarlijkse bijdrage vanaf  2025 via 
automatische incasso te laten verlopen. 
 

Gelukkig zijn er al veel leden die hier hun akkoord voor hebben gegeven.  
Daarnaast zijn ook de facturen voor de bijdrage over 2024 voor het eerst met behulp van het 
nieuwe ledenadministratiepakket verzonden. Ondanks diverse herinneringen is de bijdrage van 
ca 25% van de leden nog niet ontvangen. De komende weken gaan we daarom persoonlijk nog 
een keer rond met een herinnering en een formulier waarmee u alsnog  toestemming kunt 
geven voor automatische incasso. U kunt wellicht begrijpen waarom we er zo op gebrand zijn 
om de betalingen via automatische incasso te kunnen laten verlopen.... 



 

 
  

   

 

  

   

 

 

 

 

 
ALV 08 mei  
 
Noteer 8 mei a.s. al vast  in uw agenda! 
 
De agenda voor deze vergadering volgt half april.  

   

 

  

   

 

 

 

 

 
Balkster Wensboom 
 
Vorig jaar is in de eerste week van december een prachtige 
‘Wensboom’ geplaatst in het centrum van Balk. 
In deze boom konden wensen worden gehangen. 
Er zijn een paar mooie wensen uitgezocht waarvan een aantal al in 
vervulling zijn gegaan of  binnenkort uitgevoerd  zullen worden. De 
wensboom is wat ons betreft een mooie jaarlijks terugkerende 
samenwerking tussen de winkeliers in Balk (WHI) en Plaatselijk 
Belang Balk Vooruit.  
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